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Odgovori na vprašanja in pobude z 18. redne seje OSOR, z dne 20. 12. 2017 
  
VPRAŠANJE: 
 
Lovro Bačun:  
 
Kolikšna je škoda po vetrolomu v Občini Ruše? Kako bo Občina pristopila k sanaciji posledic? 

Odgovor je  podal RO: 
- stroški odprave škode na strehah objektov v občinski lasti znašajo 1.048 €, škoda je bila 
  sanirana v treh dneh po neurju. 
- Stroški  škode na infrastrukturi (pretežno javna razsvetljava in prometni znaki) znašajo 
  4.900 €, škoda je razen enega svetlobnega znaka že odpravljena. 
- Intervencijski stroški (delo CZ, gasilci, režijski obrat in materialni stroški) znašajo 17.724 €. 
- Ocenjena škoda na letnem gledališču znaša  10.800 €, način sanacije še ni dogovorjen. 

Skladu  kmetijskih zemljišč in gozdov je občina že leta 2016 poslala predlog za prenos 
parcele št. 1727 iz sklada na občino, saj ta predstavlja kulturni spomenik lokalnega pomena, 
v naravi pa celotno tribuno in večji del odrskega prostora. Poziv skladu za prenos lastništva 
smo letos ponovili in trenutno smo v pričakovanju njihovega stališča. Sklad je bil opozorjen, 
da s sanacijo ni možno odlašati. 

- Škodo na drevesih v zasebni lasti ocenjuje Zavod za gozdove v kar pa nimamo vpogleda. 
   

 
 
POBUDE: 
 
Lovro Bačun: 
 
Uredi naj se avtobusno postajališče nasproti gostilne Škerget, smer Ruše - Fala - Lovrenc na 
Pohorju.  
 

Odgovor je podal RO: 
Občina je v  fazi pridobivanja ponudb za izdelavo projektne dokumentacije in pridobitve 
soglasij. Povabila za oddajo ponudb so bila poslana. 
 

 
 
Popišejo in uredijo naj se lokacije posod za papir, steklo in embalažo. Predlagam, da se v 
proračun 2018 vključijo finančna sredstva za ureditev lokacij. V mojih očeh so lokacije na 
Areški cesti in na Glažuti na Smolniku slabo urejene.  
 

Odgovor je podal RO: 
Vse lokacije, ki se nahajajo na občinskih zemljiščih, so evidentirane.  
 
Na Areški cesti se posode nahajajo na privatnem zemljišču ob lokalni cesti, ker drugje ni 
primernega prostora. Betonski podstavki niso predvideni, ker je zemljišče v zasebni lasti. O 
manjkajočih pokrovih bomo obvestili Snago. 
 
Na Glažuti sta dve posodi na občinskem zemljišču. Odvoz komunalnih odpadkov je obvezna 
gospodarska javna služba, ki je ne izvaja Občina Ruše, ampak po pogodbi Snaga. S 
predstavnikom Snage bomo organizirali sestanek in jih seznanili z našimi stališči. 
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V proračunu 2018 naj Občina najde denar za sofinanciranje malih čistilnih naprav. 
 

Odgovor je podal mag. Saša Ajd:  
Za sofinanciranje izvedbe malih komunalnih čistilnih naprav zavezancev mora imeti občina 
posebno proračunsko postavko. Ker je v veljavnem proračunu ni, je potrebno počakati na 
rebalans. Prav tako moramo v občini sprejeti poseben pravilnik o subvencioniranju nakupa  
in vgradnje MKČN na območju občine, ki bo določil pogoje in postopke za dodelitev 
nepovratnih sredstev. 
 

 
 
Marjana Kotnik Poropat: 
 
Pristojnim v občinski upravi dajem pobudo, da razmislijo o sanaciji odlagališča za odpadke 
(zelene) na ovinku pri Mucovi vodi na Smolniku in ustrezno ukrepajo.  
 

Odgovor je podal RO: 
O divjem odlagališču smo obvestili Medobčinski inšpektorat z namenom, da ugotovi 
povzročitelja odlagališča. Zemljišče, na katerem se nahaja odlagališče, je v lasti države, po 
veljavnih predpisih pa je lastnik zemljišča tisti, ki je, v kolikor ni mogoče ugotoviti povzročitelja, 
dolžan sanirati divje odlagališče. Pričakujemo, da bo inšpektor ob ogledu izdal odredbo 
lastniku.  
 


